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PROTOKÓŁ 

obrad XXXII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 21 lipca 2017 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1035 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady XXXII 

nadzwyczajnej sesji, która odbyła się w Sali Narad Urzędu Miejskiego w Miłakowie. W sesji 

udział wzięli radni Rady Miejskiej w Miłakowie, Burmistrz Miłakowa oraz pracownicy Urzędu 

(wg listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu).  

Przewodniczący Rady poinformował, że na obradach XXXII sesji nadzwyczajnej uczestniczy  

13 radnych, stwierdził kworum. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji (w załączeniu do 

protokołu). Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego porządku obrad. 

Burmistrz - wystąpiła konieczność zwiększenia środków w budżecie na utworzenie placu 

rekreacyjnego w parku miejskim w Miłakowie. Odbył się już czwarty przetarg na ww. zadanie, 

gdzie kwoty w ofertach znacznie przewyższały planowaną kwotę w kosztorysie.  

W poprzednim przetargu koszt inwestycji był większy o około 50.000 zł. Podjęto więc decyzję, 

że zostanie ogłoszony kolejny przetarg, wówczas kwota zmniejszyła się i wynosi 717.000 zł. 

Nie ma na rynku zbyt wielu firm, które wykonują tego typu place rekreacyjne, gdyż ich 

wykonanie nie jest łatwe i wymaga wielu specjalistycznych materiałów tj. tartan, czy zabawki 

z certyfikatem.  

Po czwarty przetargu został wyłoniony wykonawca placu: firma UNIWERSAL GROUP  

z Konstancin-Jeziorna.  

Zwrócił się do radnych, aby podjęli uchwałę w sprawie zmian w budżecie, ponieważ gmina 

chciałaby podpisać umowę z wykonawcą oraz wyznaczyć terminy rozpoczęcia prac. 

Aktualnie gmina Miłakowo złożyła jeszcze cztery wnioski tj. termomodernizacja 

miłakowskiego domu kultury, ścieżka dydaktyczna nad jeziorem Mildzie oraz dwa wnioski na 

przedszkole w Miłakowie i Boguchwałach na dodatkowe oddziały, remont sal oraz 
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wyposażenie (kwota około 330.000 zł). Przygotowywana jest również dokumentacja na 

budowę kanalizacji na odcinku Miłakowo – Stolno.  

 

Ad. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji zwyczajnej Rady Miejskiej w Miłakowie. 

Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu z XXX sesji zwyczajnej.  

Radni nie wnieśli uwag do protokołu.  

Przewodniczący Rady poddał protokół pod głosowanie. 

W wyniku głosowania, stosunkiem głosów 12 - za, 1 - wstrzymująca protokół z XXXI sesji 

zwyczajnej został przyjęty. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2017-2031; 

Skarbnik poinformowała, że dochody ogółem zmniejszają o kwotę 110.477,00 zł, z tego 

dochody bieżące są zwiększone o kwotę 80.000 zł, a dochody majątkowe zmniejszone są  

o kwotę 190.477,00 zł.  

Natomiast wydatki ogółem zwiększa się w kwocie 80.000 zł, z tego wydatki bieżące zmniejsza 

się o kwotę 3.654,60 zł, a wydatki majątkowe zwiększa się o kwotę 83.654,60 zł. W wyniku 

powyższych zmian zarówno deficyt, jak i przychody zwiększają się w kwocie 190.477 zł. 

Kwota 190.477 zł jest to dofinansowanie z budżetu UE, która była po stronie dochodów.  

W tym roku rozliczenie z projektu nie będzie możliwe, dlatego też środki te zostają 

przeniesione na przychody. 

Gmina na powyższą część unijną będzie zaciągać pożyczkę, gdzie po rozliczeniu projektu, 

środki unijne bezpośrednio zostaną zwrócone do banku.   

Powyższe zmiany mają wpływ na rok 2018 i dlatego w 2018 r. dochody i rozchody zwiększamy 

w kwocie 190.477 zł. 

Jurczak D. poinformowała, że w powyższych wypowiedziach mowa była o wydatkowaniu 

środków na plac zabaw, a chciałaby usłyszeć więcej informacji o samym projekcie. Zapytała 

czy są jakieś koszty ukryte. Uważa, że za mało jest podanych informacji, aby w tej chwili 

podejmować uchwałę. 

Gołębiewska - Kądziela A. poinformowała, że w momencie składania wniosku  

o dofinansowanie, Pan Burmistrz przedłożył radnym informację podczas obrad sesji Rady 

Miejskiej, jak również informacja ta była udostępniona w prasie lokalnej.  

Plac rekreacyjny zostanie wybudowany w parku miejskim w Miłakowie. Będą to dwa place 

zabaw: mniejszy dla dzieci do czwartego roku życia oraz większy dla dzieci starszych  
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i młodzieży. Sam projekt nie jest żadną tajemnicą i jest dostępny w Urzędzie Miejskim  

w Miłakowie, pokój nr 27. Każdy może zapoznać się z wyposażeniem placu. Projektował go 

ten sam projektant, co plac zabaw w Pasłęku. Jest to projekt wykonany zgodnie z normami. Do 

projektu został również opracowany kosztorys, który zostaje przygotowany na podstawie 

obowiązujących cenników. Kosztorys przygotowywał specjalista ds. budownictwa. 

Tak jak wspomniał wcześniej Pan Burmistrz odbyły się cztery przetargi, gdzie w każdym 

przetargu wykonawca zagwarantowywał znacznie wyższą sumę, dlatego też zrezygnowano  

z podpisania umowy. Zwiększenie kosztów inwestycji wynika z kosztorysu najkorzystniejszej 

oferty. 

Jurczak D. - kto wybrał lokalizację placu zabaw.  

Gołębiewska-Kądziela A. odpowiedziała, że lokalizacja placu zabaw została uwzględniona 

m.in. z mieszkańcami, podczas opracowywania Planu Odnowy Miejscowości Miłakowa oraz 

strategii.  

Proć R. zapytał o nazwę inwestycji. 

Gołębiewska – Kądziela A. - inwestycja nosi nazwę: „Budowa placu rekreacyjnego w parku 

miejskim w Miłakowie”, ponieważ oprócz dwóch placów zabaw będzie także tor do jazdy na 

rolkach oraz urządzenia siłowni zewnętrznej. Inwestycja nosi nazwę własną do projektu, a sama 

nazwa musi wpisać się w założenia unijnego projektu konkursowego.  

Proć R. – uważa, że plac można nazwać inaczej. 

Gołębiewska – Kądziela A. poinformowała, że nazwa również uwarunkowana jest konkursem 

i jego wytycznymi. 

Dubis M. podkreślił, że wartość całej inwestycji wynosi 717.000 zł, gdzie kwota 190.000 zł to 

kwota brakująca po pierwszym kosztorysie. 

Skarbnik - nie. Kwota 190.000 zł jest to kwota dofinansowania. 

Jurczak D. – w związku z tym, że będą budowane dwa place zabaw, a w każdym mieście place 

są wyeksponowane i widoczne, zaproponowała, aby jeden plac wykonać na Osiedlu XXX-

lecia, a drugi w centrum miasta dla dzieci mniejszych. Wówczas rodzice będą mieli dzieci na 

widoku. Zapytała czy park miejski jest bezpiecznym miejscem na plac zabaw, gdzie z jednej 

strony jest rzeka, a z drugiej ulica. Dzieci muszą same dojść do placu.  

Zapytała czy będzie zapewniona opieka dla dzieci. 

Gołębiewska – Kądziela A. poinformowała, że projekt został zatwierdzony przez wszystkich 

obecnych mieszkańców podczas zebrania z mieszkańcami Miłakowa. Jest to plac rekreacyjny, 

a nie plac zabaw.  
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Dodała, że jeden plac zabaw ze środków unijnych powstał już na osiedlu. Komentarze 

uczestników spotkania były też takie, że na placu na osiedlu nie ma odpowiedniego zacienienia 

i podczas upalnych letnich dni, bardzo ciężko korzysta się z niego.  

Sama koncepcja rekreacyjnego placu w parku miejskim powstała już dawno. Była ona 

wielokrotnie konsultowana. Będzie to miejsce bardzo bezpieczne dla dzieci ze względu na to, 

że przy urzędzie znajduje się parking, a więc rodzice mogą przyjeżdżać samochodem.  

W ramach projektu park zostanie doświetlony. Będzie to miejsce, gdzie aktywnie będą mogli 

spędzać czas wszyscy mieszkańcy.  

Nie można zapominać faktu, że miasto Miłakowo to nie tylko Osiedle XXX-lecia, jest również 

m.in. dolne osiedle, gdzie mieszkańcy wskazują miejsce placu przy boisku na ul. Dworcowej. 

Podczas zebrania mieszkańcy zgłaszali sprzeciwy, aby kolejny plac powstawał na Osiedlu 

XXX-lecia. Nierozsądnym byłoby, aby kolejny plac powstał właśnie tam. Na osiedlu XXX-

lecia znajdują się zabawki, które zostały zakupione ze środków unijnych. Dopasowanie 

kolejnych zabawek wiązałoby się z usunięciem wcześniejszych. Obowiązują nas konkretne 

strefy bezpieczeństwa. Na osiedlu są dwa boiska, z których dzieci nie chcą zrezygnować i chcą 

grać w piłkę. 

Podczas zebrań z mieszkańcami i podczas opracowywania danego obszaru, mieszkańcy nie 

zgłaszali wniosków, aby plac powstał na osiedlu.  

Proć R. zaproponował, aby nie nazywać tego miejsca placem zabaw. 

Gołębiewska – Kądziela A. poinformowała, że będzie to plac rekreacyjny dla dzieci, 

młodzieży i dla dorosłych, gdzie osoby starsze będą mogły swobodnie przyjść i korzystać  

z urządzeń siłowni zewnętrznej. Będą tam również ławeczki, stoły do ping-ponga oraz do gry 

w szachy. 

Burmistrz uważa, że mieszkańcy osiedla również chcieliby spokoju.   

Jurczak D. – chodzi o młodsze dzieci.  

Burmistrz - radna mogła przyjść na spotkanie z mieszkańcami w sprawie strategii  

i przedstawić swoje postulaty.  

Dubis M. wyraził zadowolenie, że w Miłakowie powstaje kolejny plac zabaw  

z dofinansowaniem środków z Unii Europejskiej. 

Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania uchwały. 

W wyniku głosowania, radni stosunkiem głosów 11 – za, 2 – wstrzymujące radni podjęli 

uchwałę. 
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b) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2017 r.; 

Skarbnik przedstawiła wszystkie zmiany w budżecie gminy, zgodnie z uzasadnieniem 

dołączonym do ww. uchwały. 

Przewodniczący Rady w związku z brakiem pytań, przeszedł do przegłosowania uchwały. 

W wyniku głosowania, radni stosunkiem głosów 11 – za, 2 – wstrzymujące podjęli uchwałę. 

Przewodniczący Rady oddał głos dla Pani Anety Gołębiewskiej - Kądziela w sprawie 

obchodów Dni Miłakowa. 

Gołębiewska-Kądziela A. poinformowała, że w dniach 27-29 lipca br. odbędą się obchody 

Dni Miasta Miłakowa. Wszystkich obecnych zaprosiła do aktywnego uczestniczenia  

w obchodach. Dodatkowo przedstawiła program imprezy oraz warunki konkursów, które 

zostały zorganizowane podczas Dni Miłakowa. 

Opoka Z. zwrócił się ponownie do Burmistrza Miłakowa z prośbą, aby przy podpisywaniu 

umowy z wykonawcą placu rekreacyjnego w Miłakowie miał na uwadze malowanie tartanu na 

placu zabaw w Boguchwałach. 

 

5. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXXII sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie o godz. 10.35.  

 

 

    Protokołował:                                                             Przewodniczył:  

Inspektor ds. Obsługi Rady     Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

(-) Agnieszka Korkuć                                (-) Michał Boczulak 

 

 

 

 

 

 

 

 


